
Assisteixen: Economia, Dret, Polítiques, Ciències de la Salut i de la Vida, Traducció 

 

Acta Coordinadora General 02/05/2019 

1. Revista Àgora 

2. Mercat d’Objectes Trobats  

3. Reforma d’estatuts  

4. CEUCAT 

5. Proposta Post-Crush  

6. Projecte EUTOPIA 

7. ILP i vaga 9 de maig  

8. Altres 

 

1. Necessitem idees d’articles per escriure a la revista. Es demana la participació dels              

membres de la Coordinadora General.  

 

2. Proposem que es faci dia 29 de maig. Enviar als delegats i fer difusió per les xarxes del                   

Consell perquè tingui més difusió que altres cops.  

 

3. A l’última reunió només eren 4 persones de totes les persones que hi formen part. Falta                 

reunir-se amb més regularitat i més implicació dels membres del grup de treball. Han tingut               

diverses reunions i punts de trobada de les idees i sembla que a la propera reunió                

s’intentarà tancar la proposta, després també s’haurà de fer la redacció i enviar-se als              

òrgans pertinents perquè s’aprovi (primer a la Coordinadora General, als delegats, etc).  

Quan vàrem parlar amb en Pablo Pareja, ja se’ns va avisar que aquest curs segurament no es                 

podrà aprovar pels llocs per on ha de passar abans de ser aprovat definitivament (delegats,               

Consell de Govern, etc).  

 

4. A l’anterior CEUCAT es va parlar dels estatuts i les diverses esmenes que hi havien. Es va                  

debatre sobre això.  

Hi ha ple extraordinari dissabte dia 4 de maig → hi anirà n’Eloi (Facultat de Traducció).  

Hi ha una membre de l’equip de coordinació del CEUCAT a qui volen fer fora per part del                  

Consell de l’Alumnat de la UB. El que va passar és que hi va haver unes irregularitats en la                   



conformació de les llistes en el Consell de l’Alumnat de la UB. El CEUCAT s’agafen a un                 

reglament del setembre del 2018 que encara no és vigent on per fer fora a una persona                 

necessiten els vots de diverses universitats.  

Com a CEUPF estem d’acord que na Laura Delgado ha de deixar de formar part del CEUCAT.  

La Xarxa Vives ens ha convocat a una reunió pel 15 de maig, hem reenviat el correu per si                   

surt algú.  

 

5. Es ratifica la decisió del Secretariat Tècnic de participar (econòmicament i amb difusió)              

d’un cicle de xerrades que ha organitzat Post-Crash sobre economia crítica. Es demana que              

s’haurien de publicar els comptes del CEUPF.  

 

6. És un projecte impulsat per sis universitats europees, hi ha un fons que es repartirà entre                 

aquests projectes a nivell europeu i ara estem a l’espera de si s’accepta el de la UPF. És una                   

manera de fer una nova pedagogia amb la idea de crear una espècie d’una universitat               

europea. Hi haurà un òrgan que estarà format per les universitats europees que cooperen              

(actualment la UPF ho està fent amb altres 5 universitats de diferents països) i també pels                

estudiants. El membre que forma part d’aquest projecte a nivell estudiantil es reunirà amb              

el rectorat perquè necessitaran més estudiants. El que es vol és que hi hagi un òrgan                

independent de la universitat conformat pels estudiants i que pugui participar d’aquest            

procés.  

Es diu que el CEUPF hauria d’estar al darrere per si aquest projecte tira endavant, si s’han                 

d’elegir estudiants, etc.  

Falta molta informació i es demana que aquesta informació s’enviï perquè tothom la pugui              

tenir. Es demana que vingui algú a explicar el projecte, ja que tenim una gran manca                

d’informació. El ST ho demanarà a la reunió amb el SACU de la setmana que ve i en Ferran                   

Piqué a la persona pertinent.  

Hi ha reticències cap al projecte per aquesta poca informació i també perquè, tot i que es                 

demani la participació d’estudiants, és evident que sempre estem en òrgans de govern però              

en minoria i la capacitat d’incidència que tenim és gairebé nul·la.  

 

7. La ILP és una iniciativa per baixar els preus públics universitaris, hi ha diverses               

organitzacions al darrere i estan representants diferents sectors de la comunitat educativa            



(el CEUCAT i l’ACUP li han donat suport). El CEUPF està d’acord amb aquesta iniciativa i s’hi                 

adherirà.  

Al respecte, per dia 9 de maig hi ha convocada una vaga, on li donen suport totes les                  

entitats de la ILP, ens plantegem fer un comunicat a favor de la vaga en nom del CEUPF, ha                   

sortit una persona per fer-lo. Al CEUCAT ens posicionarem a favor de la convocatòria de               

vaga.  

 

8. El 30 de maig hi ha un judici a 4 estudiants, 1 de la UPF, per una manifestació de l’any                     

passat a favor de la rebaixa dels preus públics universitaris. Va ser una protesta pacífica i                

se’ls demana 4 anys de presó per desordres públics. El CEUPF està d’acord en treure un                

comunicat a favor d’aquests estudiants. I si es creu convenient podríem intentar dur-lo al              

CEUCAT. Surt una persona per fer una proposta de comunicat.  

 

Es parla sobre l’informe de llengües del català a la UPF, és un informe que s’ha fet a partir                   

dels plans docents i els resultats deixen molt que desitjar, sobretot en algunes facultats com               

economia. A més, no es fa l’informe de manera periòdica ni inclou tota la informació que                

hauria, com va indicar que s’havia de fer a comissió lingüística de la UPF. Es proposa que                 

entren estudiants a la comissió de política lingüística per agafar un paper actiu i fer que torni                 

a ser funcionar (pel que sabem actualment no es reuneix i està inactiva). Podríem fer que                

això fos una línia estratègica de treball del CEUPF.  


